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Občinska konferenca SZDL

Volitve se bližajo
Clani volilno-kadrovske komisije so ocenili

potek dosedanjega evidentiranja kandidatov.
Ugotovljeno je bilo, da evidentiranje teče pre-

' počasi, še posebej kasnijo posamezne krajevne
konJerence SZDL z dostavo popisnic, kar je
predstavljalo precejšnje težave pri delu komi-
siie. V ta namen je bil sklican posvet s pred-
sedniki volilno kadrovskih komisij, kjer je bil
dogovorjen rokovnik za izdelavo posameznih
nalog.

Člani odbora za samoprispevek II so pregle-
dali program za gradnjo petih objektov osnov-
nih šol ter podali predlog, da se po izdelavi po-
trebne dokumentacije takoj prične z gradnjo.
Obenem predlagajo, da naj predlagatelji do-
polnitev, oziroma razširitev sami poskrbijo za
dodatna sredstva, iz samoprispevka se preko-
račitve ne bodo plačevale. O programu izvaja-
nja graditve iz sredstev samoprispevka I in II
so razpravljali tudi člani izvršnega odbora pred-
sedstva občinske konference ter ugodno ocenili
delo operativnega odbora. Zadnji objekt iz sa-
moprispevka I — VVZ Medvode bo zgrajen v
letu 1978, dela na objektih iz samoprspevka II
pa potekajo po načrtih. Nadalje so preverili
uresničevanje stališč mestne konference o raz-
voju samoupravnih odnosov v interesnih skup-
nostih ter kadrovskib. rešitev v zvezi s predsto-
ječimi volitvami.

Na posvetu s predsedniki krajevnih. konfe-
renc je lekla beseda o izvrševanju dogovorov,
pripravah na skupščinske volitve in tekočih
vprašanjih. Sestalo se je tudi več koordinacij-
skih odborov. Člani odbora za kadrovska vpra-
šanja so pregledali program evidentiranja in
postopek kandidiranja za vodilne funkcije, čla-
ni odbora za zdomce so razpravljali o organi-
zaciji novoletnega srečanja z našimi rojaki, čla-
ni odbora za prireditve so ocenili Teden upoko-
jencev, program prireditev ob dnevu republike,
dnevu JLA ter ob novem letu.

Clani koordinacijskenga odbora za skupno
porabo so skupaj z odgovornimi predstavniki
SIS družbenih dejavnosti razpravljali o kadrov-
skih nalogah pri predstoječih volitvah. Člani
administrativno-finančne komisije pa so se do-
govorili o samoupravni organiziranosti delov-
ne skupnosti občinske konference.

Člani sveta za ljudsko obrambo in družbe-
no samozaščito so pregledali stanje v posamez-
nih krajevnih skupnostih in delovnih organiza-
cijah ter se dogovorili za izdelavo opomnika,
ki bo služil kot pripomoček za konkretno orga-
niziranost.

Na kulturnem področju je bil v Pirničah se-
minar za organizatorje kulturnih dejavnosti v
društvih, delovnih organizacijah in krajevnih
skupnoslih, osrednja proslava ob 30-letnici Zve-
ze Svobod je bila v Kulturnem domu v Pirni-
čah, kjer so igralci amaterskega odra iz Med-
vod uprizorili igro: »Vpliv gama žarkov na
rast marjetic«.


